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PROTOKÓŁ NR III/14 

z sesji Rady Powiatu Zgierskiego 

odbytej w dniu 22 grudnia 2014 r. 

w Starostwie Powiatowym w Zgierzu 

 

 

Ustawowa liczba radnych 29 

Stan faktyczny radnych  29 

Radni obecni    29 

 

Porządek obrad sesji:  

1. Otwarcie III sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

2. Uwagi do porządku obrad III sesji. 

3. Ślubowanie radnego. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zgierskiego na lata 2015 – 2022. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia  budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2015: 

a) przedstawienie projektu uchwały budżetowej, 

b) odczytanie opinii komisji stałych i wniosków radnych, 

c) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

d) odczytanie stanowiska Zarządu w sprawie opinii komisji i wniosków radnych, 

e) dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich głosowanie, 

f) głosowanie nad uchwałą budżetową. 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Zgierskiego na rok 2015; 

b) zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Zgierskiego na rok 

2015; 

c) zatwierdzenia planu pracy Komisji Statutowo-Prawnej Rady Powiatu Zgierskiego na 

rok 2015; 

d) zatwierdzenia planu pracy Komisji Budżetowo-Finansowej Rady Powiatu Zgierskiego 

na rok 2015; 

e) zatwierdzenia planu pracy Komisji Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej Rady 

Powiatu Zgierskiego na rok 2015; 

f) zatwierdzenia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji Rady Powiatu 

Zgierskiego na rok 2015; 

g) zatwierdzenia planu pracy Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Rady 

Powiatu Zgierskiego na rok 2015; 

h) zatwierdzenia planu pracy Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Powiatu Zgierskiego na rok 2015; 

i) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury 

Przestrzennej Rady Powiatu Zgierskiego na rok 2015; 

j) zatwierdzenia planu pracy Komisji do spraw Przeciwdziałania Bezrobociu Rady 

Powiatu Zgierskiego na rok 2015; 

k) wskazania wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego uprawnionego                     

do określenia terminu i miejsca wykonywania zadania oraz miejscowości rozpoczęcia 

i zakończenia podróży służbowej przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego                 

w dokumencie polecenia wyjazdu służbowego. 

9. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami 

Rady Powiatu. 

10. Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami. 
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11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

12. Oświadczenia i wnioski radnych. 

13. Zapytania i oświadczenia osób niebędących radnymi.  

14. Zamknięcie obrad III sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

 

Porządek obrad stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
 

Ad. 1 

Przewodnicząca Rady Powiatu Zgierskiego Iwona Dąbek otworzyła III sesję Rady Powiatu 

Zgierskiego o godz. 10
15

.  

Stwierdziła prawomocność obrad na podstawie listy obecności. Lista obecności radnych 

stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

Powitała radnych, Zarząd Powiatu Zgierskiego, pracowników Starostwa Powiatowego  

w Zgierzu oraz pozostałych gości. Lista gości stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
 

Ad. 2 

Przewodnicząca Rady oświadczyła, iż realizując zapis art. 15 ust. 9 ustawy z dnia 5 czerwca 

1998 r. o samorządzie powiatowym, na wniosek Zarządu Powiatu Zgierskiego z dnia  

12 grudnia 2014 r., wprowadza do porządku obrad III sesji projekty uchwał w sprawach: 

1) zmiany uchwały nr XLII/433/13 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 20 grudnia 2013 r.                    

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2014; 

2) zmiany uchwały nr XLII/432/13 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 20 grudnia 2013 r.                    

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zgierskiego na lata 

2014-2022; 

3) ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2014; 

4) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Gminie Miastu Zgierz na 

dofinansowanie organizowania międzygminnego transportu zbiorowego na terenie 

Powiatu Zgierskiego. 

Jednocześnie Zarząd przekazał projekty uchwał w sprawach: 

1) uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2015; 

2) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Zgierskiego na lata 2015-2022 

po autopoprawkach przyjętych w dniu 12 grudnia 2014 r. - pismo stanowi załącznik nr 4               

do protokołu; 

3) ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2014 

po autopoprawkach wprowadzonych w dniu 18 grudnia 2014 r. - pismo stanowi załącznik            

nr 5 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Rady wnioskowała o wprowadzenie do porządku obrad projektów uchwał                  

w sprawach: 

1) zmiany uchwały Nr  II/7/14 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 5 grudnia 2014 r. w sprawie 

powołania Komisji Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej; 

2) zmiany uchwały Nr II/11/14 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 5 grudnia 2014 r.                           

w sprawie powołania Komisji do spraw Przeciwdziałania Bezrobociu; 

3) zmiany uchwały Nr  II/9/14 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 5 grudnia 2014 r. w sprawie 

powołania Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska; 

4) zmiany uchwały Nr  II/10/14 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 5 grudnia 2014 r.                          

w sprawie powołania Komisji Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad 

zgłoszonych projektów uchwał w sprawach: 
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1) zmiany uchwały Nr  II/7/14 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 5 grudnia 2014 r. w sprawie 

powołania Komisji Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej 

Za przyjęciem głosowało    28 radnych. 

Przeciw głosowało       0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu      0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada wprowadziła do porządku obrad projekt uchwały.  

 

2) zmiany uchwały Nr II/11/14 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 5 grudnia 2014 r.                           

w sprawie powołania Komisji do spraw Przeciwdziałania Bezrobociu. 

Za przyjęciem głosowało    28 radnych. 

Przeciw głosowało       0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu      0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada wprowadziła do porządku obrad projekt uchwały. 

 

3) zmiany uchwały Nr  II/9/14 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 5 grudnia 2014 r. w sprawie 

powołania Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska. 

Za przyjęciem głosowało    28 radnych. 

Przeciw głosowało       0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu      0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada do porządku obrad projekt uchwały. 

 

4) zmiany uchwały Nr  II/10/14 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 5 grudnia 2014 r.                          

w sprawie powołania Komisji Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej. 

Za przyjęciem głosowało    28 radnych. 

Przeciw głosowało       0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu      0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada wprowadziła do porządku obrad projekt uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie zmienionego porządku obrad. 

Za przyjęciem głosowało    28 radnych. 

Przeciw głosowało       0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu      0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada przyjęła zmieniony porządek obrad. 
 

Porządek po zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie III sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

2. Uwagi do porządku obrad III sesji. 

3. Ślubowanie radnego. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zgierskiego na lata 2015 – 2022 – po autopoprawkach. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia  budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2015                    

– po autopoprawkach: 

a) przedstawienie projektu uchwały budżetowej, 

b) odczytanie opinii komisji stałych i wniosków radnych, 

c) odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej, 

d) odczytanie stanowiska Zarządu w sprawie opinii komisji i wniosków radnych, 

e) dyskusja nad wniesionymi poprawkami i ich głosowanie, 

f) głosowanie nad uchwałą budżetową. 

8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmiany uchwały Nr  II/7/14 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 5 grudnia 2014 r.                  

w sprawie powołania Komisji Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej; 
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b) zmiany uchwały Nr II/11/14 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia  5 grudnia 2014 r.               

w sprawie powołania Komisji do spraw Przeciwdziałania Bezrobociu; 

c) zmiany uchwały Nr  II/9/14 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 5 grudnia 2014 r.                

w sprawie powołania Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska; 

d) zmiany uchwały Nr  II/10/14 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 5 grudnia 2014r.                

w sprawie powołania Komisji Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury 

Przestrzennej; 

e) uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Zgierskiego na rok 2015; 

f) zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Zgierskiego na rok 

2015; 

g) zatwierdzenia planu pracy Komisji Statutowo-Prawnej Rady Powiatu Zgierskiego              

na rok 2015; 

h) zatwierdzenia planu pracy Komisji Budżetowo-Finansowej Rady Powiatu Zgierskiego 

na rok 2015; 

i) zatwierdzenia planu pracy Komisji Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej Rady 

Powiatu Zgierskiego na rok 2015; 

j) zatwierdzenia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji Rady Powiatu 

Zgierskiego na rok 2015; 

k) zatwierdzenia planu pracy Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Rady 

Powiatu Zgierskiego na rok 2015; 

l) zatwierdzenia planu pracy Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Powiatu Zgierskiego na rok 2015; 

m) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury 

Przestrzennej Rady Powiatu Zgierskiego na rok 2015; 

n) zatwierdzenia planu pracy Komisji do spraw Przeciwdziałania Bezrobociu Rady 

Powiatu Zgierskiego na rok 2015; 

o) wskazania wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego uprawnionego                      

do określenia terminu i miejsca wykonywania zadania oraz miejscowości rozpoczęcia 

i zakończenia podróży służbowej przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego                  

w dokumencie polecenia wyjazdu służbowego; 

p) udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Gminie Miastu Zgierz             

na dofinansowanie organizowania międzygminnego transportu zbiorowego               

na terenie Powiatu Zgierskiego; 

q) zmiany uchwały nr XLII/433/13 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 20 grudnia 

2013 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2014; 

r) zmiany uchwały nr XLII/432/13 Rady Powiatu Zgierskiego  z dnia 20 grudnia 

2013 r. w sprawie uchwalenia wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zgierskiego na lata 2014-2022; 

s) ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2014                            

- po autopoprawkach. 

9. Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami 

Rady Powiatu. 

10. Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonaniu uchwał Rady w okresie 

między sesjami. 

11. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

12. Oświadczenia i wnioski radnych. 

13. Zapytania i oświadczenia osób niebędących radnymi.  

14. Zamknięcie obrad III sesji Rady Powiatu Zgierskiego. 

 

Radni otrzymali ustalony porządek obrad. 
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Ad. 3 

Postanowienie Komisarza Wyborczego w Łodzi z dnia 3 grudnia 2014 r. w sprawie 

stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego Rady Powiatu Zgierskiego Przemysława 

Staniszewskiego stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Postanowienie Komisarza Wyborczego w Łodzi z dnia 5 grudnia 2014 r. w sprawie 

wstąpienia Pana Adama Bączyka w miejsce radnego (Przemysława Staniszewskiego),   

którego mandat wygasł stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

Radny Adam Bączyk przy mównicy złożył ślubowanie. 

 

Ad. 4 

Uwag do protokołu z II sesji Rady Powiatu Zgierskiego nie zgłoszono. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z II sesji.  

Za przyjęciem głosowało  28 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada protokół przyjęła.                          

 

Ad. 5 

Radny Sławomierz Janiszewski złożył interpelacje w sprawach: 

1) nawiązania współpracy Powiatu Zgierskiego ze społecznościami lokalnymi innych państw 

(załącznik nr 8 do protokołu); 

2) rozważenia przez Zarząd Powiatu Zgierskiego podjęcia działań w celu ograniczenia ruchu 

pojazdów ponad określony tonaż na ul. Gałczyńskiego w Zgierzu oraz postawienia stałego 

punktu pomiaru szybkości pojazdów na ul. Konstantynowskiej w Zgierzu (załącznik nr 9 

do protokołu); 

3) przedstawienia dotychczasowych działań Zarządu Powiatu Zgierskiego w celu 

zmniejszenia lub wyeliminowania ruchu pojazdów (ciężarowych o znacznym tonażu)               

w szczególności na ul. Konstantynowskiej i ul. Gałczyńskiego w Zgierzu oraz uzyskania 

środków na przebudowę niektórych dróg powiatowych na terenie miasta Zgierza 

(załącznik nr 10 do protokołu). 

 

Radny Tomasz Jędrzejczak zapytał, jakie są plany Zarządu Powiatu Zgierskiego związane                        

z funkcjonowaniem Powiatowej  Spółki Infrastrukturalnej Sp. z o. o. w Zgierzu i jaki będzie 

wynik finansowy Spółki na koniec roku. 

 

Radny Krzysztof Łebedowski złożył interpelację dotyczącą naprawy odcinka drogi 

powiatowej w centrum Leśmierza oraz wytyczenia i utwardzenia pobocza w pasie drogi 

powiatowej z Leśmierza w kierunku Tymienicy (załącznik nr 11 do protokołu). 

 

Radny Zbigniew Antczak złożył interpelacje w sprawie zmian w budżecie Powiatu 

Zgierskiego na 2015 rok w rozdziale 60014 Drogi publiczne powiatowe polegających                   

na wprowadzeniu do realizacji nowych zadań pn.: 

1) „Montaż wpustów ulicznych oraz remont chodnika przy ul. Piłsudskiego w Zgierzu”  

(załącznik nr 12 do protokołu); 

2) „Wykonanie małego ronda na skrzyżowaniu ulicy Kasprowicza z ulicą Dygasińskiego              

w Zgierzu” (załącznik nr 13 do protokołu. 
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Radna Lidia Elert złożyła interpelacje dotyczące: 

1) środków finansowych dla Powiatu Zgierskiego na rozbudowę bazy sportowej w ramach 

Łódzkiego Obszaru Metropolitalnego 2020+ oraz realizacji postanowienia Listu 

intencyjnego stanowiącego załącznik do uchwały Nr XIX/177/11 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 28 grudnia 2011 r. w zakresie budowy boiska szkolnego na terenie 

Zespołu Szkół Zawodowych w Ozorkowie ( załącznik nr 14 do protokołu); 

2) domów pomocy społecznej działających w Powiecie Zgierskim (załącznik nr 15                         

do protokołu); 

3) Powiatowej Spółki Infrastrukturalnej Sp. z o. o. w Zgierzu (załącznik nr 16 do protokołu); 

4) Punktów Informacyjno-Konsultacyjnych oraz działalności Powiatowego Urzędu Pracy            

w Zgierzu (załącznik nr 17 do protokołu); 

5) zamkniętych dyżurek Komisariatów Policji w Ozorkowie, Aleksandrowie Łódzkim, 

Strykowie i Głownie w godzinach wieczornych i nocnych (załącznik nr 18 do protokołu); 

6) zabezpieczenia środków w budżecie Powiatu Zgierskiego na rok 2015 na realizację 

inwestycji w Ozorkowie (załącznik nr 19 do protokołu); 

7) Centrum Medycznego Boruta Sp. z o. o. w Zgierzu (załącznik nr 20 do protokołu). 

 

Radna Maria Sobczak, w imieniu Klubu Radnych Platforma Obywatelska, wnioskowała                 

o przerwę. 

 

Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę o godz. 10
35

. 

Przewodnicząca Rady wznowiła obrady o godz. 11
10

. 

 

Opinie do materiałów zgłoszonych na III sesję stanowią załącznik nr 21 do protokołu.  

 

Ad. 6.  

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zgierskiego na lata 2015-2022 stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zgierskiego na lata 2015-2022 - po autopoprawkach z dnia 12 grudnia 2014 r. stanowi 

załącznik nr 23 do protokołu.  

 

Radny Michał Pilarski miał wątpliwości odnośnie kolejności podejmowania uchwał.                   

Czy w pierwszej kolejności nie powinien być uchwalony budżet Powiatu, a dopiero 

Wieloletnia Prognoza Finansowa. Czy Przewodnicząca nie przewiduje żadnych poprawek,  

ani wniosków radnych do budżetu. Już zostały zgłoszone dwa wnioski i w przypadku 

przyjęcia, przynajmniej jednego z nich, konieczna będzie zmiana w WPF. 

 

Przewodnicząca Rady oznajmiła, że będzie realizowany pkt dotyczący WPF, nic jej nie 

wiadomo o wnioskach do budżetu, złożone zostały interpelacje.  

 

Radny Michał Pilarski zaznaczył, że interpelacje radnego Zbigniewa Antczaka były 

wnioskami do budżetu. 

 

Wicestarosta Zgierski Krzysztof Kozanecki  zwrócił uwagę, że po pierwsze porządek obrad 

został przyjęty jednogłośnie. Po drugie procedura uchwalania budżetu przewiduje, że wnioski 

do budżetu przedkładają komisje. Wnioski te są analizowane przez Zarząd Powiatu 

Zgierskiego. Także procedura budżetowa właściwie nie przewiduje innego sposobu 

procedowania. To, co przedstawił radny Zbigniew Antczak jest interpelacją                               

i z formalnego punktu widzenia nie jest wnioskiem do budżetu, w jakimkolwiek etapie tego 

budżetu, ani już uchwalonego, ani procedowanego. Przepisy rangi ustawowej wymagają,                  

by wniosek o zmianę budżetu, jeżeli przewiduje jakieś wydatki, pokazał źródło ich pokrycia.           
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W interpelacjach radnego pokrycia proponowanych wydatków nie ma. Wicestarosta 

interpelacje radnego odczytuje jako wniosek dla Zarządu, by przy zmianach budżetowych                  

w ciągu roku finansowego przewidzieć wydatki na wskazane zadania. W innych 

interpelacjach również padały propozycje, by w budżecie powiatu na rok 2015 pojawiły  się 

jeszcze różne nieprzewidziane w aktualnym projekcie inwestycje, jak chociażby schetynówka 

ozorkowska, o której Zarząd będzie pamiętał.   

 

Skarbnik Powiatu Zgierskiego Iwona Stańczyk przedstawiła projekt uchwały                                

po autopoprawkach. Następnie poprosiła o wniesienie (w oparciu o opinię RIO) autopoprawki 

do projektu uchwały,  aby § 2 otrzymał brzmienie:  

„§2 Ustala się przedsięwzięcia wieloletnie na programy zgodnie z załącznikiem nr 2                    

do niniejszej uchwały.” 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywne opinie Komisji: 

 do spraw Przeciwdziałania Bezrobociu,  

 Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej, 

 Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej, 

 Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska, 

 Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji, 

 Budżetowo-Finansowej, 

 Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego, 

 Statutowo-Prawnej  

do projektu uchwały po autopoprawkach. 

 

Uchwała Nr I/208/2014 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Łodzi                 

z dnia 12 grudnia 2014 roku w sprawie opinii dotyczącej projektu uchwały o wieloletniej 

prognozie finansowej oraz możliwości sfinansowania planowanego deficytu budżetu Powiatu 

Zgierskiego stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

 

Skarbnik odczytała ww. uchwałę.  

 

Radny Michał Pilarski chciał wiedzieć, kiedy opinia RIO wpłynęła do Starostwa. 

 

Radny Adam Bączyk poprosił o wyjaśnienie, dlaczego na Dom Pomocy Społecznej                          

w Rąbieniu, który opiekuje się 130 mężczyznami przewidziane są środki w latach 2014-2019 

ponad 10 mln zł, a na DPS w Zgierzu, który opiekuje się 99 osobami przyznane są środki 

niecałych 3 mln złotych.  

 

Skarbnik wyjaśniła, że DPS w Rąbieniu jest specyficzną placówką, gdyż przebywają tam 

osoby niepełnosprawne intelektualnie. W placówce tej przebywają mieszkańcy na starych 

zasadach - około 104 osób. Funkcjonowanie DPS na zlecenie odbywa się w ten sposób,             

że przez budżet powiatu, dla tych jednostek, przechodzi tylko dotacja wojewody na 

mieszkańca na starych zasadach, pozostałe dochody wpływają zgodnie z dokumentami 

wystawianymi przez Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie w Zgierzu bezpośrednio do 

placówki, która to zadanie realizuje. W związku z czym w WPF nie będzie wskazanych 

wpływów odpłatności mieszkańców po 2004 roku. Oczywiście taka informacja jest do 

zdobycia, natomiast nie ma miejsca na to, żeby to wyszczególniać, dlatego że ogłoszenie 

konkursu jest tylko i wyłącznie na dotacje wojewody, a w konkursie określone jest,                        

iż dochody inne niż dotacja wojewody są dochodami jednostki, która ten konkurs wygra, 

czyli Towarzystwo Przyjaciół Niepełnosprawnych w Zgierzu oraz Fundacji FOSA                             

w Rąbieniu.  

 



8 

 

Przewodnicząca Rady dodała, że w tamtym roku dotacja na starych zasadach wynosiła                 

1.600 zł przy średnim koszcie pobytu w domu pomocy społecznej w Powiecie Zgierskim            

na poziomie  2.800 – 3.000 zł. Przy 130 pensjonariuszach DPS w Rąbieniu zawsze, póki nie 

będzie więcej uczestników na nowych zasadach, będzie to generowało bardzo duże wydatki. 

Powiat tylko przekierowuje dotacje wojewody.   

 

Skarbnik podała, że opinie RIO do WPF i do budżetu wpłynęły 17 grudnia br.  

 

Radny Michał Pilarski zauważył, że zgodnie z zapisami ustawy o finansach publicznych 

opinia RIO podlega publikacji przez jednostkę samorządu terytorialnego w BIP w terminie           

7 dni od dnia jej otrzymania. Sprawdzał i w piątek opinia jeszcze nie była opublikowana.              

W związku z tym poprosił o opinię radcy, czy fakt nieopublikowania  opinii RIO w BIP i brak 

możliwości mieszkańców powiatu do zapoznania się z tą opinią nie powoduje komplikacji                   

i możliwości podjęcia uchwały w sprawie uchwalenia WPF.  

 

Skarbnik podkreśliła, że w terminie 7 dni opinia RIO zostanie opublikowana w BIP. Termin 

ten jeszcze nie minął. 

 

Radny Michał Pilarski zastanawiał się tylko, czy z powodu braku publikacji opinii RIO w BIP 

uchwała może zostać  uchylona przez służby Wojewody. 

 

Radca Prawny Sławomira Różycka-Somorowska odpowiedziała, że to nie będzie skutkować 

takimi sankcjami.  

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały po autopoprawkach.  

Za przyjęciem głosowało  22 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    7 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr III/18/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 22 grudnia 2014 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zgierskiego na lata 2015-2022 stanowi załącznik nr 25 do protokołu.  

 

Ad. 7a) 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2015 stanowi 

załącznik nr 26 do protokołu. 

 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2015                         

po autopoprawkach stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

 

Skarbnik przedstawiła projekt uchwały po autopoprawkach. 

 

Ad. 7b) 

Przewodnicząca Komisji do spraw Przeciwdziałania Bezrobociu Lidia Elert przedstawiła 

pozytywną opinię Komisji do projektu uchwały w zakresie dotyczącym Komisji                                

- po autopoprawkach. 

 

Przewodnicząca Komisji Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej Maria Sobczak przedstawiła 

pozytywną opinię Komisji do projektu uchwały w zakresie dotyczącym Komisji                                  

- po autopoprawkach. 

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej 

Włodzimierz Pietruszewski przedstawił pozytywną opinię Komisji do projektu uchwały                 

w zakresie dotyczącym Komisji - po autopoprawkach. 
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Łukasz Wesołowski 

przedstawił pozytywną opinię Komisji do projektu uchwały w zakresie dotyczącym Komisji  

– po autopoprawkach. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji Krzysztof Jurek przedstawił 

pozytywną opinię Komisji do projektu uchwały w zakresie dotyczącym Komisji                                 

– po autopoprawkach. 

 

Przewodnicząca Komisji Budżetowo-Finansowej  Ilona Zinser przedstawiła pozytywną opinię 

Komisji do projektu uchwały - po autopoprawkach. 

 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Michał Pilarski przedstawił 

pozytywną opinię Komisji do projektu uchwały w zakresie dotyczącym Komisji                                  

- po autopoprawkach. 

 

Przewodniczący Komisji Statutowo-Prawnej Tomasz Jędrzejczak przedstawił pozytywną 

opinię Komisji do projektu uchwały - po autopoprawkach. 

 

Radny Michał Pilarski wnioskował o przesunięcie: 

 z działu 750 rozdział 75020 § 6060 kwoty 100.000 zł (zakup samochodu osobowego); 

 z działu 801 rozdział 80130 § 6050 kwoty 307.000 zł; 

 z działu 900 rozdział 90001 § 6000 kwoty 200.000 zł ; 

 z działu 750 rozdział 75075 § 4300 z kwoty 135.000 zł kwoty 100.000 zł; 

 z działu 758 rozdział 75818 § 3810  z kwoty 200.000 zł kwoty 80.000 zł 

z przeznaczeniem na utworzenie w załączniku nr 5 Wydatki majątkowe w dziale 600 

rozdziale 60014 § 6050 nowego zadania pn. „Przebudowa ulicy Targowej w Zgierzu”.       

 

Ad. 7c) 

Uchwała Nr I/209/2014 z dnia 12 grudnia 2014 roku Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Łodzi w sprawie opinii dotyczącej projektu budżetu Powiatu Zgierskiego 

na rok 2015 stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

  

Skarbnik odczytała uchwałę. Jednocześnie zaznaczyła, że uwagi wskazane w opinii zostały 

naniesione autopoprawką do projektu budżetu.  

 

Starosta Zgierski Bogdan Jarota, w imieniu Zarządu Powiatu Zgierskiego, wnioskował                      

o przerwę.  

 

Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę o godz. 12
10

. 

Przewodnicząca Rady wznowiła obrady o godz. 12
35

. 

 

Ad. 7d) 

Starosta przekazał, iż Zarząd Powiatu Zgierskiego zebrał się celem omówienia wniosku 

radnego Michała Pilarskiego. Zarząd nie widzi możliwości uwzględnienia wniosku 

przesunięcia wskazanych środków na podaną inwestycję. Chcąc wprowadzić inwestycję do 

budżetu to najpierw należy zrobić jej kosztorys, określić zakres itp. Następnie Starosta 

uzasadnił stanowisko Zarządu, mianowicie: 

 przesunięcie kwoty 100.000 zł z zakupu samochodu osobowego – można zadawać pytanie 

po cóż nowy samochód, ale obecny samochód Ford Galaxy pochodzi z 2006 roku, jest to 

samochód duży, niestety nieekonomiczny, a najgorszą rzeczą jest to, że zaczyna się po 

prostu psuć i naprawy tego samochodu kosztują coraz więcej i  może się okazać                           
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w najbliższym czasie, że po prostu ten samochód musimy powtórnie kupić, jeśli chodzi                     

o przeprowadzanie remontów bieżących; 

 przesunięcie kwoty 307.000 zł z § 6050 – niema takiej możliwości, żeby ze środków 

Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska korzystanie ze środowiska, 

przekazywanych przez Marszałka, przesunąć na inwestycje drogowe, zabrania tego 

prawo. W tej chwili jest to kwota zapisana na termomodernizację Zespołu Szkół 

Specjalnych w Aleksandrowie Łódzkim. Na komisjach Starosta nadmieniał, że jest 

problem prawny z określeniem formuły wydawania tych środków. Termomodernizacja 

może być wykonana z środków Łódzkiego Obszaru Metropolitalnego i nie zachodziłaby 

konieczność wydawania tych pieniędzy na tę termomodernizację. W związku z tym   

Zarząd planuje  te środki przeznaczyć, jeżeli znajdzie taką formułę, na porządkowanie 

dróg powiatowych zwłaszcza w kwestii pielęgnacji zieleni tzn. odkrzaczanie, 

odwodnienie i temu podobne rzeczy; 

 przesunięcie kwoty 200.000 zł z § 6300 budowa kanalizacji sanitarnej – są to środki, które 

powiat jest winien Gminie Stryków. Jest to kwota, która pozostała z rozliczenia Zespołu 

Szkół Nr 1 w Bratoszewicach i to jest ostatnia rata, którą powiat musi oddać 

Burmistrzowi Strykowa. Jeżeli chodzi o zapis to Gmina Stryków określiła paragraf,                   

na który należy przekazać środki; 

 przesunięcie z kwoty 135.000 zł kwoty100.000 zł z § 4300 – są to środki związane                     

z promocją. Przesunięcie wskazanej kwoty wiązałaby się praktycznie ze zlikwidowaniem 

tego paragrafu. Musielibyśmy po pierwsze zlikwidować gazetę powiatową, następnie 

zrezygnować z Turde Powiat - imprezy kolarskiej organizowanej od jakiegoś czasu                        

i musielibyśmy w zasadzie zrezygnować z zakupu wszelkich gadżetów promocyjnych; 

 przesunięcie z kwoty 200.000 zł kwoty 80.000 zł z § 4810 rezerwa ogólna – budżet 

powiatu jest budżetem rzędu 114 mln zł i kwota 200.000 zł jest rezerwą minimalną, która 

w razie jakiegoś nieprzewidzianego zdarzenia daje bezpieczeństwo normalnego 

funkcjonowania.  

Następnie Starosta zwrócił się do radnych, żeby jeżeli mamy poważnie rozmawiać nad 

budżetem, żeby tego typu wnioski zgłaszane były na komisjach, bo wtedy jest czas na 

odniesienie się Zarządu do nich w sposób należyty, wyjaśnienia pewnych propozycji. 

Komisje są tym miejscem, gdzie należy te wnioski składać. Oczywiście każdy z radnych ma 

prawo w dyskusji nad budżetem wnioski swoje składać.  

Inwestycja przebudowa ul. Targowej w Zgierzu może być rozważana w zależności jakie będą 

możliwości budżetu, jaka będzie nadwyżka budżetowa. Starosta zaznaczył, że jest przyznane 

dofinansowanie do schetynówki w Ozorkowie, na którą nie ma środków w budżecie. Trzeba 

będzie te środki również znaleźć, bo nie wyobraża sobie, żeby projekt, który dostał 

dofinansowanie nie był zrealizowany.     

 

Ad. 7e) 

Radny Michał Pilarski odnosząc się do wypowiedzi Starosty powiedział, że jest członkiem 

komisji w zakresie działania, której nie mógłby złożyć tego wniosku w związku z tym składa 

go na sesji - do czego ma prawo. Jeżeli chodzi o kwotę 100.000 zł na zakup samochodu 

osobowego to Starosta uzasadniał, że obecny samochód jest z 2006 roku. Radny jeździ 

samochodem z 1996 roku i jakoś tych napraw się nie boi, nie przewiduje. Myśli, że nawet               

w ciągu 4 lat te naprawy nie będą kosztować powiat 100.000 zł, dlatego ten wydatek wydaje 

się nieuzasadniony. Gdyby Starosta chciał do tego podejść rzeczywiście tak jak w budżecie 

domowym, to by te pieniądze przesunął chociażby do rezerwy. Starosta wskazał, że środki                   

z Funduszu Ochrony Środowiska muszą być przeznaczane na ochronę środowiska 

jednocześnie nadmieniając, że można by te środki zagospodarować na odwodnienie dróg                     

w powiecie. Radny nie widzi sprzeczności, równie dobrze można byłoby wpisać budowę 

kanalizacji i odwodnienia ulicy Targowej. Ulica ta ma spadek i spływające z niej wody często 

zalewają targowisko miejskie, więc  odwodnienie jak najbardziej wpisuje się w ten paragraf. 

Co do ostatniej raty dla Gminy Stryków to co prawda radny nie był radnym w poprzedniej 
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kadencji, ale przypomina sobie takie wypowiedzi ze strony Zarządu, że przekazanie Zespołu 

Szkół Nr 1 w Bratoszewicach miało być kompletnie bezkosztowe.  W związku z tym poprosił 

o podanie podstawy prawnej, dlaczego ta rata musi być zrealizowana w roku 2015, a nie np. 

w 2016 roku. Jaka jest podstawa prawna wpisywania tego wydatku w tej chwili. Odnośnie 

wydatków na promocję to 35.000 zł na zakup gadżetów to jest duża kwota. Poza tym radny 

nie rozumie konieczności wydawania periodyku powiatowego. Jego zdaniem wystarczy 

sprawny rzecznik prasowy, który potrafi te komunikaty dobrze kierować do stosownych 

mediów, żeby prowadzić tzw. promocję wewnętrzną powiatu. Środki powinny być 

przeznaczane na promocję zewnętrzną, na pozyskiwanie nowych inwestorów,                            

na pozyskiwanie nowych miejsc pracy. Radny zwrócił uwagę, że tak naprawdę to nie jest 

projekt budżetu obecnego Zarządu tylko poprzedniego. Jednocześnie podał, że w Strykowie 

nie ma żadnego samochodu służbowego, Prezydent w Zgierzu dysponuje jednym 

samochodem służbowym zakupionym jeszcze za kadencji Pana Sokoła, w Ozorkowie 

Burmistrz nie dysponuje samochodem służbowym i wszyscy sobie radzą. Jakież to będą 

oszczędności planowane na zakupie samochodu, ile kosztuje coroczny serwis tego 

samochodu. Radnemu nie chce się wierzyć, że 4 lata serwisowania samochodu będą 

kosztować 100.000 zł. Nie ma potrzeby zakupu samochodu w tej sytuacji. 

 

Starosta poinformował, że z umowy zawartej między Zarządem Powiatu Zgierskiego                    

a Burmistrzem Strykowa wynika, że ta rata spłaty przypada właśnie na 2015 rok. Następnie             

Starosta uważa, że samochód użytkowany prywatnie 7 lat jest zupełnie inaczej eksploatowany 

niżeli samochód służbowy. Mając doświadczenie pracy w Starostwie nie wyobraża sobie, 

żeby Starostwo funkcjonowało bez środka transportu, bez samochodu.  

 

Radny Michał Pilarski poprosił o udostępnienie treści wymienionej przez Starostę umowy.  

 

Starosta oznajmił, że nie ma problemu.  

 

Radny Michał Pilarski oświadczył, iż podtrzymuje swój wniosek. 

 

Radny Krzysztof Łebedowski przekazał, że na posiedzeniu Komisji Budżetowo-Finansowej 

zadał pytanie Staroście, ile wzrosną koszty powiększenia Zarządu o dwie osoby. Uzyskał 

odpowiedź, że to będzie rocznie ok. 370.000 zł. Jest to bardzo duża kwota w ciągu 4 lat.                   

Za tę kwotę 370.000 zł można by co roku stermomodernizować przynajmniej jedną placówkę 

oświatową. Czy nie można by tutaj poszukać oszczędności. W poprzedniej kadencji Zarząd 

był trzyosobowy, a teraz pięcioosobowy jest konieczny.  

 

Radny Zbigniew Antczak podkreślił, że złożył wniosek, aby w § 60300 (dział 600 rozdział 

60014) pomniejszyć kwotę na te drogi, które są już wniesione w budżecie i te inwestycje, 

które wskazał w interpelacjach, na które szacuje kwotę 100.000 zł, umieścić również w tym 

paragrafie.   

 

Przewodnicząca Rady oznajmiła, że realizując przedmioty punkt należy dyskutować tylko nad 

wnioskiem do budżetu zgłoszonym przez radnego Michała Pilarskiego.  

 

W opinii radnego Michała Pilarskiego radny Zbigniew Antczak w interpelacjach złożył 

konkretne wnioski do budżetu, które powinny być dyskutowane. Wypowiedź radnego 

Krzysztofa Łebedowskiego także dotyczyła ewentualnej dyskusji, ponieważ Starosta 

nadmieniał, że są potrzebne środki na schetynówkę w Ozorkowie, a radny Łebedowski 

wskazał środki, które zostaną dodatkowo wydane na dwie osoby zatrudnione w Starostwie. 

Radny rozumie konieczność zatrudnienia tych osób jako konieczność polityczną, natomiast 

czy konieczność merytoryczna w tej kwestii jest nie wie.  
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Wicestarosta zwrócił uwagę, że przedmiotem obrad jest projekt budżetu na rok 2015,                      

a nie skład Zarządu Powiatu Zgierskiego, taki czy inny, który był wybierany na zupełnie innej 

sesji. Jeżeli ktoś poważnie myśli o budżecie, o finansach tak skomplikowanej jednostki 

samorządowej jaką jest powiat, to takie wnioski powinien składać dużo wcześniej. 

Obradowanie teraz po przedstawieniu  projektu budżetu, po posiedzeniach 8 komisji, jest 

właściwie urąganiem wszystkim radnym, że właściwie posiedzenia komisji są niepotrzebne, 

bo możemy się tu zebrać jako Rada na swoim posiedzeniu i przez tydzień albo dwa 

dyskutować o samochodzie i ilości ich napraw, o umowach  sprzed 2 czy 3 lat, o paragrafach, 

o tym kiedy poczta przyszła, kiedy nie przyszła, o tym czy coś zostało opublikowane bądź 

nie. Zdaniem Wicestarosty doświadczony samorządowiec pracuje na komisjach i tam, 

niezależnie od tego jaka to jest komisja, może złożyć każdy wniosek. Są pracownicy 

merytoryczni, którzy mogą przyjść z każdą informacją potrzebną do rozwiązania problemu do 

omówienia, naświetlenia go. Teraz wyciąganie różnych historycznych materiałów do tego, 

żeby podjąć taką czy inną decyzję, wydaje się zadaniem zupełnie z innej bajki, czegoś co 

absolutnie nie powinno być miejscem udziału. Teraz mamy dyskutować nad tym czy ma być 

gazeta, czy ma jej nie być. Dlaczego nie odbyło się to na komisjach. Mamy decydować                    

i zastanawiać się ile samochód kosztuje. Próba jest narzucenia teraz, części radnych, wpisania 

do budżetu inwestycji absolutnie nieprzygotowanych. Jak mówił Starosta, że jeżeli chcemy 

jakąś inwestycję to po to są właśnie komisje,  żeby tę inwestycję w miarę przygotować, żeby 

wiedzieć co się chce zrobić. Radny sam powiedział,  że jeżeli to są pieniądze na ochronę 

środowiska to na ul. Targowej może być kanalizacja, chociaż przedtem była mowa                         

o nawierzchni. Chodzi o to, żeby traktować się poważnie. Wicestarosta nie twierdzi, że nie 

trzeba myśleć o ul. Targowej. Chociaż nie jest mieszkańcem Zgierza to uważa,                               

że zdecydowanie inne ciągi komunikacyjne należące do pieczy powiatu bardziej potrzebują 

uwagi np. ul. Konstantynowska, ul. Gałczyńskiego, którym należy się bardziej przyjrzeć                   

i szukać środków na ich realizację. Starosta podkreślił, iż nie pamięta, jako radny powiatowy, 

by w projekcie budżetu na dany rok kalendarzowy była tak wielka kwota na inwestycje z jaką 

mamy doczynienia w tym roku. W ubiegłym roku na inwestycje nie było nic. Dopiero                     

w trakcie roku Zarząd znajdował środki na realizacje inwestycji, które razem  osiągnęły 

poziom prawie 12 mln zł. Natomiast dzisiaj niektórzy radni chcą w jednym budżecie załatwić 

potrzeby inwestycyjne całej kadencji. Zarząd doskonale wie, że wiele dróg w wielu gminach 

powiatowych potrzebuje zainteresowania i pieniędzy. Wicestarosta jest z Aleksandrowa 

Łódzkiego i  w tym projekcie budżetu nie ma żadnej drogi aleksandrowskiej. A jak to jeden             

z radnych zauważył, nie jest to budżet Starosty Jaroty, tylko kogoś poprzedniego. Czyli  jeżeli 

radny Kozanecki mógł mieć wpływ na ten budżet, nad którym Rada obraduje, to powinien             

w nim umieścić jakąś ulicę aleksandrowską, a tego nie zrobił. Są podpisane z czterema 

samorządami gminnymi umowy na schetynówki. Umowa zobowiązuje. Jeśli powiat nie 

zrealizuje tych umów, to mogą być z tego wyciągnięte konsekwencje finansowo-prawne.                  

W umowie jest zapisana konkretna kwota, jaką powiat dla danego samorządu przewiduje 

przekazać. Tak się składa, że wszystkie schetynówki, które przeszły są z formalnego punktu 

widzenia inwestycjami gmin i gminy mają to w swoich budżetach i pieniądze powiatu też 

mają zapisane z umowy. Zatem nie można teraz wycofać się z tych zobowiązań. 

Zobowiązania są zobowiązaniami. Dyskusja jest o tyle cenna dla Zarządu, że pokazuje nowe 

pomysły na nowe inwestycje. Rondo to jest dobry pomysł i trzeba nad tym bardzo poważnie 

się zastanowić, bo może nie tylko we wskazanym przez radnego miejscu, ale może i w innych 

miejscach, jakiś takich niebezpiecznych skrzyżowaniach, wykorzystać ten pomysł. Dla 

Wicestarosty jest to bardzo cenna inicjatywa, tylko nie na dzisiaj. Przyjmijmy budżet, 

będziemy mieć nadwyżkę budżetową, którą w jakiś sposób będziemy gospodarować, będą 

środki zewnętrzne, będą środki z ŁOM, z których to chcemy przede wszystkim zaopatrzeć 

wszystkie nasze budynki publiczne: szkoły, Urząd Pracy, Starostwo. To nie jest tak, że jak się 

uchwali budżet na 2015 rok to potem on już nie będzie zmieniany. Dlatego prosił radnych               

o pewną wstrzemięźliwość. Skoro nie złożyliście wcześniej swoich propozycji, one nie 

zostały przeanalizowane przez komisje, to może dzisiaj warto było się wstrzymać.  Uważa,             
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że nieszczęśliwym jest termin wyborów z czasem uchwalania budżetu. Dla samorządów 

najwłaściwszym terminem dla wyborów jest koniec maja początek czerwca, tak żeby nowi 

radni i nowy Zarząd mógł spokojnie do projektu budżetu na rok następny przygotować się. 

Teraz gonią nas terminy. Oczywiście można byłoby przełożyć termin sesji budżetowej na 

styczeń, ale  chyba nie było takiej potrzeby przy dochodach powiatu, które w większości są 

znaczonymi dochodami. To nie jest tak, jak w gminie, gdzie można sobie żonglować 

dochodami  i wydatkami. Są protesty na tej sali, że na promocję wydawane jest za dużo 

pieniędzy. W gminach dużo więcej pieniędzy wydają na promocję. Nie należy porównywać 

powiatu do gmin. Każdy samorząd po to jest samorządem, żeby sam określał swoje potrzeby, 

swoje priorytety.  

 

Radny Michał Pieruń przypomniał, że realizowany jest punkt porządku obrad dyskusja nad 

wniesionymi poprawkami i ich głosowanie. Został zgłoszony wniosek, przedstawione zostało 

stanowisko Zarządu do tego wniosku i teraz jest czas na głosowanie.  

 

Radny Krzysztof Łebedowski powtórzył, że na Komisji Budżetowo-Finansowej zgłaszał 

problem odnośnie dróg, o które dzisiaj też złożył interpelację. Radnemu nie przeszkadza,                 

że Zarząd składa się z 5 osób. Może liczyć nawet 7 osób, tylko przeszkadza to, że zwiększając 

2 osoby to jest 370.000 zł. To jest bardzo dużo pieniędzy. Również uważa, że na schetynówkę 

w Ozorkowie już dzisiaj powinny być zaplanowane środki, a nie z nadwyżki budżetowej. 

Prosi, aby nie pouczać, że radni nie mogą teraz składać wniosków. Ta droga, o którą złożył 

interpelację to nie jest przypadek, temat ten podnoszony jest od wielu lat. Radny nie twierdzi, 

że inwestycja ta musi być uwzględniona w tym budżecie, może być w przyszłym, ale żeby to 

było uwzględnione. Żeby radny miał dzisiaj deklarację, że za rok ten odcinek od 

skrzyżowania do centrum Leśmierza (zaledwie kilkaset metrów) zostanie zrobiony. To nie 

jest tak, że radny oponuje do tego, czy w Zarządzie jest więcej osób, czy mniej. Są pieniądze 

duże wydawane na Zarząd i można by je zaoszczędzić. Czy musowo wydawać 370.000 zł,                  

nie można by 270.000 zł na te dwie osoby.     

 

Radny Michał Pilarski powiedział, że samorządu uczył się 16 albo 17 lat temu.Wtedy od 

Przewodniczącego  Rady Miasta Zgierza Sławomierza Janiszewskiego, który mówił, że jeżeli 

chce się coś powiedzieć, to najpierw trzeba dokładnie sprawdzić, co się chce powiedzieć                      

i powiedzieć to.  Dziękuje za tę naukę, pamięta o niej od samego początku. Następnie, 

nawiązując do wypowiedzi Wicestarosty, radny zaznaczył, że w swoim wystąpieniu mówił                              

o przebudowie ul. Targowej, nie mówił nic o nawierzchni. Nie mówił również nic                           

o służbowych wyjazdach, mówił o kosztach zakupu nowego samochodu w zestawieniu                     

z kosztami serwisowania samochodu starego. Absolutnie nie wpisywał tego w dyskusję 

jakąkolwiek o czyichkolwiek wyjazdach służbowych – chyba była tu nadinterpretacja jego 

wypowiedzi. Nie zgodził się ze sformułowaniem, że nie ma żonglowania wydatkami, bo to 

Skarbnik powiedziała, że nie uwzględniamy całej planowanej dotacji, że zostaje nam gdzieś 

ten milion, że nie jest on uwzględniony, bo może dotacja w całości nie przyjść. Niemniej 

jednak Ministerstwo przekazało informację, że taka jest wysokość, więc raczej ma 

kontrargument na ten argument. Wicestarosta powiedział, że wszystko trzeba załatwiać na 

komisjach. To po co jest sesja? Mamy diametralnie różne filozofie funkcjonowania Rady                 

i komisji w Radzie i radnych w Radzie. Wicestarosta nadmienił o schetynówkach                               

i podpisanych umowach na ich realizacje. Wniosek radnego nie dotyczył zmniejszenia 

środków na żadną ze schetynówek. To Zarząd nie uwzględnił w budżecie schetynówki 

ozorkowskiej, są tylko obietnice, że jeżeli będą pieniądze to ta schetynówka będzie. To jej nie 

ma. Jeżeli czegoś nie na papierze to bardzo łatwo jest się z tego wycofać. Radny w dalszym 

ciągu podtrzymuje swój wniosek. 
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Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie odrzucenie poprawek do budżetu radnego 

Michała Pilarskiego.   

Za przyjęciem głosowało  17 radnych. 

Przeciw głosowało     8 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    3 radnych. 

W wyniku głosowania Rada odrzuciła poprawki. 

  

Przewodnicząca Rady poprosiła o stanowiska Klubów Radnych do budżetu Powiatu 

Zgierskiego na rok 2015.  

 

Radny Michał Pilarski, w imieniu Klubu Radnych Prawo i Sprawiedliwość, powiedział, że 

budżet, to nie jest nowy budżet, to nawet nie jest nowa władza, ponieważ znakomita część 

Zarządu poprzedniej kadencji jest obecnie w kadencji. W związku z tym możemy też 

odpuścić sobie pewną kurtuazyjną pobłażliwość, jaka jest na początku kadencji przy 

przyjmowaniu budżetu, jeżeli jest to nowa władza. Budżet ten, to jest kilka przynajmniej 

nieuzasadnionych wydatków. To jest konieczność, już tutaj dyskutowanego, zakupu 

samochodu, której kompletnie nie widzimy. To jest kompletnie niepotrzebne utrzymywanie 

gazety powiatowej, bo promocje się robi po coś, a nie dlatego, żeby zobaczyć swoje zdjęcia              

w gazecie. Wreszcie ta gazeta nie jest gazetą powiatową, tylko jest gazetą Zarządu Powiatu. 

Nigdy nie widział tam żadnej rubryki, w której cytowano by głos opozycji w tej gazecie. 

Szkoda, przynajmniej wtedy mogłaby być ona obiektywna. Są samorządy w Polsce, takie jak 

np. Lubartów, który wydaje swoją gazetę i programowo jest tam rubryka, co wydanie, oddana 

przedstawicielowi opozycji. Wreszcie budżet ten nie uwzględnia, tak jak mówił Starosta, 

chociażby schetynówki w Ozorkowie, mamy tylko i wyłącznie obietnice, a nie mamy tego na 

piśmie. Dlatego też Klub Radnych PiS nie poprze tego budżetu, aczkolwiek nie ma 

dyscypliny klubowej. 

 

Radny Sławomierz Janiszewski, w imieniu Klubu Radnych Polskie Stronnictwo Ludowe, 

oznajmił, że uczymy się dzisiaj demokracji, ale chciałby aby ta demokracja była we właściwy 

sposób prowadzona. Szanuje tych wszystkich, którzy są na dzisiaj w opozycji, ale chciałby, 

aby to była opozycja konstruktywna, rzetelna i jednocześnie realna w stosunku do danej 

sytuacji. Powiedział na tej Sali, po złożeniu ślubowania, że mamy wyzwanie jedno 

podstawowe, ażeby ta kadencja nam się wspólnie udała. Dokładnie przyjrzał się projektowi 

budżetu i też mógłby się doczepiać  do paru rzeczy, ale z pokorą przyjmuje to, co dzisiaj 

Wicestarosta wyartykułował, że nie zadbał o kwestie „Aleksandrowa”, bo patrzy z punktu 

widzenia realiów całego powiatu. Brawo za taką koncepcję i taką odwagę dzisiaj powiedzenia 

tego. Patrzmy przez pryzmat powiatu. Nie wszystko nam się udaje. Mógłby powiedzieć,              

że nie ma Zgierza, wielu rzeczy, ale to nie oznacza, że z tego powodu ma dzisiaj mówić,              

że ten budżet jest zły. Już dajemy sygnały i tak traktuje głosy niektórych radnych. Cieszy się              

z głosu radnego Krzysztofa Łebedowskiego, który konsekwentnie mówi o dwóch rzeczach,               

a  szczególnie jednej przebudowie. I już utargował bardzo ważną rzecz, mianowicie kwestię 

taką, że dzisiaj się tym nie zajmiemy, ale zajmiemy się w przyszłym roku.  I to dobry sygnał. 

Radny też dzisiaj w interpelacjach zasygnalizował pewien problem i cieszy się,                                 

że Wicestarosta przyznaje, że warto się tym zająć. Tak kształtujmy pewne rzeczy, a nie na 

zasadzie tej, żeby nie uchwalić budżetu w określonym kształcie, w określony sposób. Radny 

naprawdę chciałby, żeby Starosta jeździł po powiecie niezdezelowanym a przyzwoitym 

samochodem i niech ten wydatek będzie. Stary samochód zostanie sprzedany, więc ten 

wydatek będzie mniejszy. PSL jest dzisiaj w koalicji z Platformą Obywatelską, bo taka 

decyzja była radnych. Rozumie, że dzisiejszy budżet wcale nie zamyka jednej rzeczy, 

możliwości zmian w czasie roku budżetowego, starań o pewne rzeczy, uzyskania stosownych 

środków dalszych, rozwoju powiatu. Osobiście może powiedzieć, niezależnie od pełnionej 

funkcji, że też będzie uciążliwy dla Zarządu  w sensie określonych pytań, ale chciałby żeby to 

była konstruktywna kwestia. Klub Radnych PSL popiera ten budżet, dlatego że daje szanse 
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wystartowania, dbania o środki, przestrzegania pewnej dyscypliny. Powiedziane było, że ten 

rok jest pierwszym rokiem, który umożliwi znaczące uzyskanie środków w rama ŁOM. 

Prosił, ażeby poprzeć ten budżet. Cieszy się z głosu radnego Michała Pilarskiego, że nie 

zachował dyscypliny, być może koledzy też się zreflektują i zagłosują za.    

 

Radny Krzysztof Kozanecki przekazał, że Klub Radnych Platformy Obywatelskiej poprze ten 

budżet, chociaż również dyscypliny w głosowaniu nie ma. Przyznał, że nie jest to może 

najfantastyczniejszy budżet, ale jest to jeden z najlepszych budżetów Powiatu Zgierskiego. 

Krytyczna, w swojej wymowie, wypowiedź radnego Michała Pilarskiego zwróciła uwagi na 

dwa wydatki: 100.000 zł na samochód i 100.000 zł zdjęcie z promocji - to jest raptem                 

200.000 zł.  Przy budżecie 114 milionowym krytyka dotycząca dwóch wydatków jest krytyką 

jak najbardziej konstruktywną i do przyjęcia. Nie ma miliona stu tysięcy na schetynówkę 

ozorkowską, ale Zarząd i Skarbnik tak się spręży, że te pieniądze będą.  Padły tutaj różne 

propozycje dotyczące inwestycji drogowych. Oczywiście, że Zarząd będzie o nich pamiętał. 

Ma nadzieję, że i inne inwestycje, dzisiaj niewymienione, też znajdą swoje uznanie i będą 

stopniowo realizowane.   

 

Ad. 7f) 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały po autopoprawkach.  

Za przyjęciem głosowało  19 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    9 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr III/19/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 22 grudnia 2014 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na 

rok 2015 stanowi załącznik nr 29 do protokołu.  

 

Przewodnicząca Rady ogłosiła przerwę w obradach o godz. 13
30

. 

Przewodnicząca Rady wznowiła obrady o godz. 14
20

. 

 

Ad. 8a) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Nr  II/7/14 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 5 grudnia 

2014 r. w sprawie powołania Komisji Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej stanowi 

załącznik nr 30 do protokołu.  

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały. Zmiana uchwały polega na poszerzeniu 

składu Komisji o radnych: Adama Bączyka i Piotra Szewczyka.   

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  21 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr III/20/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 22 grudnia 2014 r. w sprawie zmiany Nr  II/7/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 5 grudnia 2014 r. w sprawie powołania Komisji Ochrony Zdrowia i Opieki 

Społecznej stanowi załącznik nr 31 do protokołu.  

 

Ad. 8b) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Nr  II/11/14 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 5 grudnia 

2014 r. w sprawie powołania Komisji do spraw Przeciwdziałania Bezrobociu stanowi 

załącznik nr 32 do protokołu.  

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały. Zmiana uchwały polega na poszerzeniu 

składu Komisji o radnego Adama Bączyka.   
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Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  21 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr III/21/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 22 grudnia 2014 r. w sprawie zmiany Nr  II/11/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 5 grudnia 2014 r. w sprawie powołania Komisji do spraw Przeciwdziałania 

Bezrobociu stanowi załącznik nr 33 do protokołu.  

 

Ad. 8c) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Nr  II/9/14 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 5 grudnia 

2014 r. w sprawie powołania Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska stanowi 

załącznik nr 34 do protokołu.  

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały. Zmiana uchwały polega na poszerzeniu 

składu Komisji o radnego Piotra Szewczyka.   

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  23 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr III/22/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 22 grudnia 2014 r. w sprawie zmiany Nr  II/9/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 5 grudnia 2014 r. w sprawie powołania Komisji Rolnictwa, Leśnictwa                 

i Ochrony Środowiska stanowi załącznik nr 35 do protokołu.  

 

Ad. 8d) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany Nr  II/10/14 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 5 grudnia 

2014 r. w sprawie powołania Komisji Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej 

stanowi załącznik nr 36 do protokołu.  

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały. Zmiana uchwały polega na poszerzeniu 

składu Komisji o radnego Piotra Szewczyka.   

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  23 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr III/23/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 22 grudnia 2014 r. w sprawie zmiany Nr  II/10/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 5 grudnia 2014 r. w sprawie powołania Komisji Rozwoju Gospodarczego  

i Infrastruktury Przestrzennej stanowi załącznik nr 37 do protokołu.  

 

Ad. 8e) 

Projekt uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu Zgierskiego na rok 2015 

stanowi załącznik nr 38 do protokołu.  

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały. Zgłosiła następujące autopoprawki: 

1) w styczniu dodać pkt 2 w brzmieniu; 

„2. Informacja o działalności Powiatowej Spółki Infrastrukturalnej Sp. z o. o. w Zgierzu.” 

Tematyka przeniesiona z kwietnia; 
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2) w lutym dodać pkt 3 i 4 w brzmieniu: 

„3. Informacja o planowanych działaniach promocyjnych Powiatu Zgierskiego.” 

„4. Informacja o udziale Powiatu Zgierskiego w Strategii Rozwoju Łódzkiego Obszaru 

Metropolitalnego.”; 

2) w kwietniu dotychczasowy pkt 2 zastąpić zapisem „Przyjęcie sprawozdania z realizacji 

uchwały Nr XLI/425/13 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia 29 listopada 2013 r. w sprawie 

przyjęcia Strategii Rozwoju Powiatu Zgierskiego na lata 2013-2020.”; 

3) we wrześniu dodać pkt 5 w brzmieniu: 

„5. Informacja o strategii Powiatu Zgierskiego w zakresie modernizacji drogowej                           

i kolejowej oraz przebiegu trasy S-14.”; 

4) w październiku dodać pkt 3 w brzmieniu: 

„Raport dotyczący działań w zakresie ochrony środowiska na terenie Powiatu 

Zgierskiego.” 

W związku z tym ulegnie zmiana numeracji, dotychczasowy pkt 3 stanie się pkt 4.  

Jednocześnie Przewodnicząca zwróciła uwagę, że w 2014 roku kończą się:  

1) powiatowy program zapobiegania przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa obywateli 

i porządku publicznego na lata 2010-2014; 

2)  powiatowy program przeciwdziałania bezrobociu i aktywizacji lokalnego rynku pracy na 

lata 2011-2014.  

Będzie kontynuacja tych programów, są one w trakcie opracowywania i w stosownym czasie 

Zarząd przedłoży je pod obrady Rady Powiatu Zgierskiego. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywne opinie Komisji: 

 do spraw Przeciwdziałania Bezrobociu,  

 Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej, 

 Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej, 

 Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska, 

 Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji, 

 Budżetowo-Finansowej, 

 Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego, 

 Statutowo-Prawnej  

do projektu uchwały. 

 

Wicestarosta miał wątpliwość, co do zasadności przeniesienia w planie pracy Rady z kwietnia 

na styczeń informacji dotyczącej działalności Powiatowej Spółki Infrastrukturalnej                    

Sp. z o. o. w Zgierzu. Wszyscy, którzy znają się na działalności spółek prawa handlowego 

wiedzą, że bilans za rok budżetowy przypada w spółkach na marzec i dlatego kwiecień jest 

najlepszym terminem, żeby rozliczyć władze Spółki z jej działalności. W styczniu będzie 

można zapoznać się z zadaniami wykonywanymi przez Spółkę, natomiast finanse mogą być 

przedstawione w okrojonym zakresie. Poza tym Zarząd już podjął decyzję o powierzeniu 

Spółce bieżące utrzymanie dróg do końca akcji zima, czyli do około połowy kwietnia.                  

W związku z tym uważa, że pełniejszy obraz działalności Spółki byłby w kwietniu niż                    

w styczniu. 

 

Radny Michał Pilarski poparł wątpliwość przedmówcy. Zaproponował, aby informacja                   

o działalności Spółki była ujęta w planie pracy Rady Powiatu Zgierskiego i w styczniu                      

i w kwietniu.  

 

Przewodnicząca Rady uznała, że zawsze można zmienić plan pracy Rady, rozszerzyć 

tematykę sesji. Na tej sesji proponuje jednak przyjąć plan pracy w zaproponowanej wersji 

wraz z przedstawionymi autopoprawkami. 
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Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały z autopoprawkami.  

Za przyjęciem głosowało  24 radnych. 

Przeciw głosował     1 radny. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr III/24/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 22 grudnia 2014 r. w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu 

Zgierskiego na rok 2015 stanowi załącznik nr 39 do protokołu.  

 

Ad. 8f) 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu 

Zgierskiego na rok 2015 stanowi załącznik nr 40 do protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Józef Dziemdziela przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywną opinię Komisji Statutowo-Prawnej do projektu 

uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr III/25/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 22 grudnia 2014 r. w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji 

Rewizyjnej Rady Powiatu Zgierskiego na rok 2015 stanowi załącznik nr 41 do protokołu.  

 

Ad. 8g) 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Statutowo-Prawnej Rady 

Powiatu Zgierskiego na rok 2015 stanowi załącznik nr 42 do protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Statutowo-Prawnej Tomasz Jędrzejczak przedstawił projekt 

uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywną opinię Komisji Statutowo-Prawnej do projektu 

uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr III/26/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 22 grudnia 2014 r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Statutowo-Prawnej Rady Powiatu Zgierskiego na rok 2015 stanowi załącznik nr 43  do 

protokołu.  

 

Ad. 8h) 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Budżetowo-Finansowej Rady 

Powiatu Zgierskiego na rok 2015 stanowi załącznik nr 44 do protokołu.  

 

Przewodnicząca Komisji Budżetowo-Finansowej Ilona Zinser przedstawiła projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywną opinię Komisji Statutowo-Prawnej do projektu 

uchwały. 
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Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr III/27/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 22 grudnia 2014 r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Budżetowo-Finansowej Rady Powiatu Zgierskiego na rok 2015 stanowi załącznik nr 45                 

do protokołu.  

 

Ad. 8i) 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Ochrony Zdrowia i Opieki 

Społecznej Rady Powiatu Zgierskiego na rok 2015 stanowi załącznik nr 46 do protokołu.  

 

Przewodnicząca Komisji Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej Maria Sobczak przedstawiła 

projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywną opinię Komisji Statutowo-Prawnej do projektu 

uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr III/28/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 22 grudnia 2014 r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Ochrony 

Zdrowia i Opieki Społecznej Rady Powiatu Zgierskiego na rok 2015 stanowi załącznik nr 47  

do protokołu.  

 

Ad. 8j) 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Oświaty, Kultury, Sportu                 

i Rekreacji Rady Powiatu Zgierskiego na rok 2015 stanowi załącznik nr 48 do protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji Krzysztof Jurek przedstawił 

projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywną opinię Komisji Statutowo-Prawnej do projektu 

uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr III/29/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 22 grudnia 2014 r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu i Rekreacji Rady Powiatu Zgierskiego na rok 2015 stanowi załącznik nr 49  

do protokołu.  

 

Ad. 8k) 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Bezpieczeństwa i Porządku 

Publicznego Rady Powiatu Zgierskiego na rok 2015 stanowi załącznik nr 50 do protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Michał Pilarski przedstawił 

projekt uchwały.  
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Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywną opinię Komisji Statutowo-Prawnej do projektu 

uchwały. 

 

Radny Józef Dziemdziela zwrócił uwagę, że Komisja w lutym zaplanowała informację na 

temat działalności Straży Miejskiej w Zgierzu. Jest to jednostka organizacyjna podległa 

całkowicie Prezydentowi Miasta Zgierza. Wobec czego nie wie, czy Komisja bądź Starosta 

może żądać takiej informacji od Straży Miejskiej, nie mając w żaden sposób żadnych 

kompetencji do tej służby mundurowej. Zdaniem radnego akceptowalne byłoby rozszerzenie 

w maju pktu dotyczącego sprawozdania Komendanta Powiatowego Policji o współpracę ze 

Strażą Miejską.  

 

Przewodniczący Komisji wyjaśnił, że ta tematyka była realizowana przez Komisję                         

w poprzednich kadencjach i nie było żadnego problemu z pozyskaniem informacji. Ponadto 

dla  rozwiania wątpliwości przekazał, że już rozmawiał z Prezydentem Miasta Zgierza w tej 

sprawie i na pewno nie będzie przeszkód do przedłożenia takiej informacji. Komisja ma 

prawo prosić o taką informację, tym bardziej że jest to służba, która wpływa na poziom 

bezpieczeństwa w powiecie. W przypadku nie przedłożenia tej informacji Komisja po prostu 

nie zrealizuje tej tematyki.  

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  23 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    3 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr III/30/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 22 grudnia 2014 r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego Rady Powiatu Zgierskiego na rok 2015 stanowi 

załącznik nr 51  do protokołu.  

 

Ad. 8l) 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rolnictwa, Leśnictwa                        

i Ochrony Środowiska Rady Powiatu Zgierskiego na rok 2015 stanowi załącznik nr 52                 

do protokołu.  

 

Wiceprzewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Sławomierz 

Janiszewski przedstawił projekt uchwały. W związku z uchwalonym planem pracy Rady 

Powiatu Zgierskiego zgłosił poprawkę, aby w planie pracy Komisji w październiku dodać              

pkt 2 w brzmieniu:  

„2.  Zaopiniowanie raportu dotyczącego działań w zakresie ochrony środowiska na terenie 

Powiatu Zgierskiego.”  

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywną opinię Komisji Statutowo-Prawnej do projektu 

uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wprowadzenie poprawki do planu pracy 

Komisji.  

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymał się od głosu    1 radny. 

W wyniku głosowania Rada poprawkę wprowadziła. 
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Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały z poprawką.  

Za przyjęciem głosowało  26 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr III/31/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 22 grudnia 2014 r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Rady Powiatu Zgierskiego na rok 2015 stanowi 

załącznik nr 53  do protokołu.  

 

Ad. 8m) 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rozwoju Gospodarczego                  

i Infrastruktury Przestrzennej Rady Powiatu Zgierskiego na rok 2015 stanowi załącznik nr 54                 

do protokołu.  

 

Przewodniczący Komisji Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej 

Włodzimierz Pietruszewski przedstawił projekt uchwały. W związku z uchwalonym planem 

pracy Rady Powiatu Zgierskiego zgłosił poprawkę, aby z kwietnia pkt 1 Informacja                        

o działalności Powiatowej Spółki Infrastrukturalnej Sp. z o. o. w Zgierzu przenieść do 

stycznia. 

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywną opinię Komisji Statutowo-Prawnej do projektu 

uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wprowadzenie poprawki do planu pracy 

Komisji.  

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 

Przeciw głosowało     1 radny. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada poprawkę wprowadziła. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały z poprawką.  

Za przyjęciem głosowało  26 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr III/32/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 22 grudnia 2014 r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rozwoju 

Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej Rady Powiatu Zgierskiego na rok 2015 stanowi 

załącznik nr 55  do protokołu.  

 

Ad. 8n) 

Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji do spraw Przeciwdziałania 

Bezrobociu Rady Powiatu Zgierskiego na rok 2015 stanowi załącznik nr 56 do protokołu.  

 

Przewodnicząca Komisji do spraw Przeciwdziałania Bezrobociu Lidia Elert przedstawiła 

projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywną opinię Komisji Statutowo-Prawnej do projektu 

uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  26 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 
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W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr III/33/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 22 grudnia 2014 r. w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji do spraw 

Przeciwdziałania Bezrobociu Rady Powiatu Zgierskiego na rok 2015 stanowi załącznik nr 57  

do protokołu.  

 

Ad. 8o) 

Projekt uchwały w sprawie wskazania wiceprzewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego 

uprawnionego do określenia terminu i miejsca wykonywania zadania oraz miejscowości 

rozpoczęcia i zakończenia podróży służbowej przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego 

w dokumencie polecenia wyjazdu służbowego stanowi załącznik nr 58 do protokołu.  

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywną opinię Komisji Statutowo-Prawnej do projektu 

uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  24 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr III/34/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 22 grudnia 2014 r. w sprawie wskazania wiceprzewodniczącego Rady 

Powiatu Zgierskiego uprawnionego do określenia terminu i miejsca wykonywania zadania 

oraz miejscowości rozpoczęcia i zakończenia podróży służbowej przewodniczącego Rady 

Powiatu Zgierskiego w dokumencie polecenia wyjazdu służbowego stanowi załącznik nr 59  

do protokołu.  

 

Ad. 8p) 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej Gminie 

Miastu Zgierz na dofinansowanie organizowania międzygminnego transportu zbiorowego               

na terenie Powiatu Zgierskiego stanowi załącznik nr 60 do protokołu.  

 

Wicestarosta przedstawił projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywne opinie Komisji: 

 Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej, 

 Budżetowo-Finansowej, 

 Statutowo-Prawnej  

do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  25 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr III/35/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 22 grudnia 2014 r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej w formie 

dotacji celowej Gminie Miastu Zgierz na dofinansowanie organizowania międzygminnego 

transportu zbiorowego na terenie Powiatu Zgierskiego stanowi załącznik nr 61  do protokołu.  

 

Ad. 8q) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLII/433/13 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia            

20 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Zgierskiego na rok 2014 stanowi 

załącznik nr 62 do protokołu.  
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Skarbnik przedstawiła projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywne opinie Komisji: 

 Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej w zakresie dotyczącym Komisji,  

 Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji w zakresie dotyczącym Komisji, 

 Budżetowo-Finansowej, 

 Statutowo-Prawnej  

do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  23 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr III/36/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 22 grudnia 2014 r. w sprawie zmiany uchwały nr XLII/433/13 Rady 

Powiatu Zgierskiego z dnia 20 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Zgierskiego na rok 2014 stanowi załącznik nr 63  do protokołu.  

 

Ad. 8r) 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XLII/432/13 Rady Powiatu Zgierskiego z dnia            

20 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Zgierskiego na lata 2014-2022 stanowi załącznik nr 64 do protokołu.  
 

Skarbnik przedstawiła projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywne opinie Komisji: 

 Ochrony Zdrowia i Opieki Społecznej,  

 Oświaty, Kultury, Sportu i Rekreacji, 

 Budżetowo-Finansowej, 

 Statutowo-Prawnej  

do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały.  

Za przyjęciem głosowało  23 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr III/37/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 22 grudnia 2014 r. w sprawie zmiany uchwały nr XLII/432/13 Rady 

Powiatu Zgierskiego z dnia 20 grudnia 2013 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Zgierskiego na lata 2014-2022 stanowi załącznik nr 65  do protokołu.  
 

Ad. 8s) 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku 

budżetowego 2014 stanowi załącznik nr 66 do protokołu.  
 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku 

budżetowego 2014 – po autopoprawkach z dnia 18 grudnia 2014 r. stanowi załącznik nr 67              

do protokołu.  

 

Skarbnik przedstawiła projekt uchwały po autopoprawkach.  
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Przewodnicząca Rady przedstawiła pozytywne opinie Komisji: 

 Rozwoju Gospodarczego i Infrastruktury Przestrzennej,  

 Budżetowo-Finansowej, 

 Statutowo-Prawnej  

do projektu uchwały. 

 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały po autopoprawkach.  

Za przyjęciem głosowało  23 radnych. 

Przeciw głosowało     0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu    0 radnych. 

W wyniku głosowania Rada uchwałę podjęła. Uchwała Nr III/38/14 Rady Powiatu 

Zgierskiego z dnia 22 grudnia 2014 r. w sprawie ustalenia wydatków niewygasających                    

z upływem roku budżetowego 2014 stanowi załącznik nr 68  do protokołu.  

 

Ad. 9  

Informacja Przewodniczącego Rady Powiatu Zgierskiego o działalności między sesjami Rady 

Powiatu stanowi załącznik nr 39 do protokołu.  

 

Ad. 10 

Informacja Starosty Zgierskiego o pracach Zarządu i wykonywaniu uchwał Rady  

w okresie między sesjami stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

 

Radny Michał Pilarski nawiązał do wypowiedzi Starosty, w której nadmienił, że Zarząd 

podjął uchwałę w sprawie powierzenia Powiatowej Spółce Infrastrukturalnej Sp. z o. o.                  

w Zgierzu bieżącego utrzymania dróg do końca akcji zima. W związku z tym poprosił o kopię 

tej uchwały.  

 

Wicestarosta  wyraził zgodę. 

 

Ad. 11 

Wicestarosta oświadczył, iż odpowiedzi na interpelacje zostaną udzielone na piśmie                       

w statutowym terminie. 

 

Ad. 12 

Przewodnicząca Rady przypomniała radnym o dostarczaniu do Biura Rady zdjęć                          

do legitymacji radnego. 

 

Ad. 13 

Radna I-IV kadencji Rady Powiatu Zgierskiego Zofia Ogórek w swoim wystąpieniu: 

 złożyła gratulacje sukcesu wyborczego, objętych funkcji i stanowisk. Szczególnie 

pogratulowała radnemu Krzysztofowi Kozaneckiemu, który jako jedyny z poprzedniej 

trójki jest w Radzie Powiatu Zgierskiego od początku funkcjonowania powiatu. Życzyła 

podejmowania trafnych decyzji w okresie 4 letniej kadencji na rzecz mieszkańców 

powiatu, spełnienia wszelkich obietnic przedwyborczych, a przede wszystkim tych 

dotyczących powrotu Oddziału Zamiejscowego Wydziału Komunikacji do Głowna; 

 podziękowała wszystkim, z którymi miała okazję współpracować przez 16 lat. Był to 

okres ogromnych doświadczeń w samorządzie i dziękuje za te nauki. Podziękowania 

skierowała szczególnie do radnych: Ilony Zinser, Witolda Kosmowskiego, Marii Sobczak, 

pracowników Starostwa Powiatowego w Zgierzu, w szczególności Biura Rady                 

Wandy Komorowskiej i Małgorzaty Seralis oraz Naczelnika Wydziału Oświaty, Kultury, 

Sportu i Turystyki Jacka Brzezińskiego; 

 zapytała, jakie będą losy inwestycji, która na ostatniej sesji zdobyła środki w wysokości 

80.000 zł na chodnik w pasie ul. Swoboda w Głownie - czy już tam jakieś prace ruszyły; 
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 pogratulowała pozyskania środków na schetynówki - to jest duży sukces; 

 przekazała uwagi mieszkańców Głowna dotyczące inwestycji położenia nakładki na                      

ul. Bielawskiej w Głownie. Został odkryty brzeg ziemi stykającej się z jezdnią                           

i mieszkańcy boją się czy wkrótce nie nastąpi dewastacja tej nakładki (przez ciężki sprzęt, 

deszcze) przez to, że nie zostały utwardzone przybrzeżne części; 

 przekazała, że jej porażką w tamtej kadencji było to, że nie mogła zrealizować inwestycji 

budowa boiska przy Zespole Szkół Nr 1 w Głownie. W związku z tym zaapelowała                 

do radnych głowieńskich, żeby mieli tę inwestycję na uwadze; 

 złożyła życzenia z okazji Świąt Bożego Narodzenia i Nowego Roku.   

 

Ad. 14 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady dokonała zamknięcia             

obrad III sesji Rady Powiatu Zgierskiego o godz. 15
25

. 

 

Na tym protokół zakończono.  

Protokołowała   

  


